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Protokół nr XXXVI/2021 

z obrad XXXVI sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 26 sierpnia 2021 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Cieśluk Krzysztof 

3) Supiński Władysław 

4) Duzik Sylwia 

5) Gałązka Jarosław 

6) Zuzga Karol 

7) Steczkowska Bogumiła 

8) Żelazna Alina 

9) Zduńczyk Andrzej 

10) Sendrowski Marek 

11) Wądołowska Anna 

12) Rydzewska Grażyna 

13) Sawicki Janusz 

14) Krasiński Stefan  

15) Żelazny Wojciech 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Muniak Beata – Sekretarz Gminy  

3) Kućko Małgorzata – Skarbnik Gminy 

4) Jastrzębska Aneta – Inspektor Urzędu Gminy 

5) Pasławska Wiesława – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Małym Płocku 

6) Góralczyk Marzena – Kierownik Biblioteki Publicznej Gminy Mały Płock 

7) Kowalska Mariola – p.o. Kierownika Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

8) Długozima Roland – Radny Powiatu Kolneńskiego 

9) Klama Tadeusz – Starosta Powiatu Kolneńskiego 

 

  

 

Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

 

1) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy  

2) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 
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3) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

4) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

5) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

6) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 

7) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

8) Grużewski Wojciech – sołtys wsi Józefowo 

9) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

10) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

11) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

12) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

13) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

14) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

15) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

16) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

17) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

18) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

19) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

20) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

21) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo  

22) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe 

23) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

 

 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda - Skroda  

2) Kurpiewski Sławomir -  sołtys wsi Śmiarowo 

3) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

4) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka  Skroda 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1115, a zakończenie o godz. 1243 
 
 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 
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7) Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Mały 

Płock w roku szkolnym 2021/2022.  

8) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody                                          

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

9) Sprawozdanie opisowe z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Mały Płock za rok 

2020. 

10) Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku za rok 2020. 

11) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12) Wolne wnioski. 

13) Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów, Starostę Powiatu Kolneńskiego Pan Tadeusza 

Klamę, Pana Rolanda Długozimę Radnego Powiatu Kolneńskiego oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad?                         

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XXXV/2021 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      
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Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu                     

w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 1 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXXV sesji Rady 

Gminy – stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XXXV                                

Sesji w brzmieniu napisanym. 

 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie Radnych, 

Sołtysów, Pana Tadeusza Klamę Starostę Powiatu Kolneńskiego,  Pana Rolanda Długozimę 

Radnego Powiatowego oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące 

informacje: 

- złożyliśmy do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg takie drogi: przebudowa drogi gminnej 

Nr 104501 D Mały Płock Józefowo ul. Leśna, druga droga przebudowa drogi gminnej                      

Nr 104491 D Zalesie Korzeniste, trzecia przebudowa drogi gminnej Nr 104504 D Mały Płock        

ul. Krótka i czwarta przebudowa drogi w miejscowości Mały Płock ul. Potocznego  tam do 

Pan Szczęsnego, była jeszcze droga do Pana Jarka Mierzejewskiego, ale już tłumaczę, że ze  

względu na to, że Dino już  rozpoczął dokumentację na ¾ drogi nam zostało tylko 80 m w 

związku z tym czekamy jaka będzie decyzja, bo ten sklep Dino, który miał powstać tutaj koło 

Jarka ma trochę trudności ze zjazdem z drogi krajowej, ale myślę, że oni się z tym uporają, 

my mogliśmy tą drogę zrobić , ale oni wcześniej ten projekt przygotowali, także nie możemy i 

Dino i my robić tej samej drogi, także tutaj dla Jarka tłumaczę ; 

- mieliśmy w Urzędzie Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad, ustaliliśmy 

oświetlenie przejścia dla pieszych przy Urzędzie Gminy, koszt ma być sfinansowany przez 

Generalną Dyrekcję Oddział w Łomży; 
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- Odnawialne Źródła Energii, to co składaliśmy wniosek  w Gminie Mały Płock uzyskaliśmy 

dofinansowanie około 1 450 000 zł z Urzędu Marszałkowskiego razem z wkładem własnym, 

także od stycznia będzie się Pani już z wami kontaktować; 

- rozpoczęto przedsięwzięcie Park Kieszonkowy koło gminy to widzicie dość poważna 

inwestycja, wymiany źródła ciepła, oczyszczalni, kanalizacji, zrobienie chodników, 

nasadzenia drzewek, myślę, że już za miesiąc będzie to dobrze widoczne; 

- cieszymy się, że w plebiscycie strażackim w Powiecie Kolneńskim Ochotnicza Straż 

Pożarna w Małym Płocku zajęła I miejsce  i nasz strażak roku Piotr Kowalski, także cieszymy 

się z tego i dziękujemy wam wszystkim, bo też smsami głosowaliście, myślę że dużo osób 

tutaj zagłosowało; 

- ocieplenie budynku Urzędu Gminy w Mały Płocku jeszcze trwa, będzie jeszcze remont 

łazienek na początku września; 

- zakończono remont drogi Stare Rakowo, położono masę bitumiczną, jeszcze są tam takie 

prace porządkowe poboczy tutaj na każdej drodze jeszcze; 

- klimatyzacja sali w Urzędzie Gminy na pierwszym piętrze mamy zrobione żeby w takiej 

dużej temperaturze jak w tym roku można było normalnie pracować, na drugi rok mamy 

jeszcze na dole zainstalować;’ 

- jest również już zrobiona droga w miejscowości Popki i też już tam robione są takie rzeczy 

wykończeniowe, poboczowe 

- remont drogi w miejscowości Cwaliny Duże też tak samo, tylko pobocze i remont drogi 

Mały Płock I Mały Płock II łącznik też już prawie zakończono, dzisiaj robią tam jeszcze 

pobocza; 

- proszę państwa będziemy w poniedziałek podpisywać umowę z Panią Skarbnik w 

Białymstoku na Odnawialne Źródła Energii; 

- proszę państwa też Rada zadecydowała i mamy porozumienie Mały Płock -  Szczuczyn  

przez Stawiski Grabowo kurs autobusowy, gdzie będzie dofinansowane prze Urząd 

Marszałkowski, a jaki cel, cel jest taki, że w Szczuczynie powstało kilka inwestycji, a 

szczególnie teraz masarnia, która będzie zatrudniała prawie 300 osób w związku z tym, że 

gdyby ktoś z Gminy Mały Płock chciał tam pracować, to będzie mógł dojeżdżać, w Małym 

Płocku kurs będzie zawracał i w kierunku Stawisk, Grabowa i aż do Szczuczyna; 

- 29 lipca 2021 roku dokonaliśmy odbioru Stacji Uzdatniana Wody w Rogienicach Wielkich; 

- szkoły są już przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego 2021/2022; 
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 - jeśli chodzi o Polski Ład, czyli wnioski do programu Rządowego Funduszu Inwestycji 

Strategicznych to złożyliśmy; wniosek na budowę oczyszczalni w Małym Płocku oraz 

kanalizacji w Małym Płocku za około 8 500 000 zł, złożyliśmy również wniosek na budowę 

mostu na rzece Skrodzie w Kątach   1 100 000 zł już dokumentacja jest gotowa i przebudowy 

dróg na terenie Gminy Mały Płock: ul. Konopnica Rogienice Wielkie, Kąty – Łosewo, Kąty 

zastruże przedłużenie drogi do Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych; 

- jeżeli chodzi o dowóz uczniów do szkół informacja będzie na stronie internetowej  Urzędu 

Gminy i u Dyrektorów Szkół; 

 - plac zabaw w Korzenistem przetarg rozstrzygnięty i będziemy przystępować już do 

realizacji, natomiast Centrum Aktywności Lokalnej w Małym Płocku pierwszy przetarg był 

bardzo wyskoki i go unieważniliśmy, drugi przetarg też był dla nas za bardzo wysoki 

unieważniliśmy, pisaliśmy do Urzędu Marszałkowskiego przesuwamy to na 2022 rok i 

dopiero będziemy rozpoczynać przetargi i działanie z tą inwestycją; 

- proszę państwa przygotowuje już takie pieniądze na ocieplenie budynku Ośrodka Zdrowia w 

Małym Płocku i miej więcej pod taki kolor jak Urząd Gminy, żeby ten ciąg był ładnie 

zachowany, trzeba będzie część okien wymienić, parapety na zewnątrz i wewnątrz to taka 

inwestycja na drugi rok chcemy żeby to już było zaplanowane; 

- zakończono budowę linii oświetleniowej w Budach Żelaznych; 

- ku końcowi jest dokumentacja na oświetlenie ulicy w Chludniach Przybudówka; 

- trwa dokumentacja na oświetlenie uliczne w Rogienicach Wielkich, z Panem 

Przewodniczącym rozmawialiśmy, tam są pewne trudności, te słupy stoją dość daleko od 

jezdni i są za małe i w związku z tym będziemy jeszcze z Panem Jarkiem konsultować i z tą 

Panią, która będzie wykonywać dokumentację, co zrobić czy zaprzestać na krótkim odcinku 

czy dobudowywać jeszcze słupy; 

- proszę państwa udało nam się zdobyć pieniądze na remont stołówki i jadalni w Szkole 

Podstawowej w Małym Płocku prawie 200 tys. złotych, także te warunki chcieliśmy 

poprawić; 

- projekt zabaw zagospodarowanie terenu przy Szkole w Rogienicach Wielkich został też 

przesunięty na następny rok, te pieniądze nie zginą , one są , one wrócą i ponownie zostaną na 

ten cel przekazane; 

- jeśli chodzi o GAZSYSTEM tam gdzie jest budowane, będzie już  zakończenie prac, które 

tam są  i GAZSYSTEM będzie już przekazywał działki dla mieszkańców przez które 
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przechodziła inwestycja i do Wojewody i Wojewoda będzie później to wyceniał i wypłacał, 

do każdego przyjdzie list, zawiadomienie kiedy ten protokół będzie robiony; 

 - będziemy wyburzać stare budynki, które są przy Ośrodku Zdrowia, zagrażają one 

bezpieczeństwu, myślę, że do końca tego miesiąca te budynki wszystkie zostaną zburzone, 

nasypane ziemią; 

- przetarg na układanie kostki wygrał Pan Bazydło i myślę, że będzie te sprawy dalej 

prowadził; 

- Pan Jarek ma tutaj pisma odnośnie dróg na Rudce i na Rudzie – Skrodzie, my swoje drogi 

zrobiliśmy, natomiast zostały Gminy Zbójna i Powiatu Łomżyńskiego Pan Przewodniczący 

odczyta informacje odnośnie tych dróg; 

- jeszcze do Hydrofornii w Rogienicach Wielkich musimy zakupić osuszacze, żeby nie 

zbierała się tam woda w tym pomieszczeniu, ale to już na drugi rok; 

 - Cwaliny Małe Pani Sołtys Basia ja wiem, że ona czeka i czeka, ale się doczeka, bo w 

„Krainie Mlekiem Płynącej” są pieniądze jeszcze, które zostały i na tą siłownie będą, bo to 

będzie z odnowy wsi, myślę, że to będzie prościej to szybko zrobić, nie mam tych pieniędzy 

jeszcze, ale one będeą, ale kiedy przyjdą nie wiem, może listopad, może październik, tylko 

będą dokumentację szybciutko zrobimy i ta siłownia będzie i również doposażenie huśtawek 

w Szkole Podstawowej w Kątach, bo tam również już się zniszczyły; 

- jeśli chodzi o przetarg na kostkę przy Kościele, te pieniądze trzeba będzie wycofać i 

przeznaczać na swoje cele; 

Jest również Pan Starosta, który sam osobiście przyjechał za co bardzo mu dziękujemy i 

powie jakie są zamierzenia i co będziemy robić na drogach powiatowych w naszej gminie, 

jest również Radny Powiatowy, który myślę, że też w tej dziedzinie kilka słów powie, także  

na razie dziękuję, dużo tego wszystkiego, może coś pominąłem, ale jeśli będziecie zadawać 

jakieś pytania postaram się wam odpowiedzieć, dziękuję. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady -  dziękuję bardzo korzystając z obecności 

Pana Starosty przejdziemy w tej chwili do punktu kolejnego.  

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady -  korzystając z obecności Pana Starosty 

prosiła mnie Pani Radna Wądołowska, żeby mogła w tym momencie kilka słów powiedzieć, 

między innymi do Pana Starosty proszę bardzo Pani Aniu. 
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Pani Anna Wądołowska – Radna – korzystając z obecności Pana Starosty na dzisiejszej 

sesji w imieniu własnym oraz mieszkańców ponawiam prośbę, o przebudowę drogi 

Powiatowej  Kołaki Strumienie Rogienice Wypychy. Nawiązując do wniosku z 2018 roku w 

imieniu mieszkańców wsi Kołak Strumieni, Kołak Wietrzychowo, Rogienic Piasecznych i 

Rogienic Wypych, ponownie zwracam się z prośbą o położenie nawierzchni asfaltowej na 

drodze powiatowej  NR 1895 B na odcinku łączącym miejscowości Kołaki Strumienie i 

Rogienice Wypychy. W 2018 roku zwróciliśmy się z prośbą o przebudowę wyżej 

wymienionej drogi , do tej pory ni ma żadnych konstruktywnych działań w tym kierunku, w 

przypadku kiedy w innych częściach powiatu inwestycje są prowadzone w sposób 

sukcesywny, oprócz tego nie jest nawet w pełni opracowana dokumentacja, co uniemożliwia 

dalsze działania. Ponadto proszę o przedstawienie faktycznego stanu dokumentacji wyżej 

wymienionej drogi. Droga o której jest mowa znajduje się  w złym stanie i uniemożliwia 

bezpieczny przejazd, dziury, wystające kamienie oraz koleiny, które powstały narażają  na 

uszkodzenia jeżdżące tam samochody. Ponadto po opadach deszczu na drodze pojawia się 

błoto, a w okresie suchym potężny kurz. Korzystanie z tej drogi jest coraz bardziej uciążliwe, 

należy podkreślić iż wyżej wymieniona droga jest szlakiem komunikacyjnym dla autobusu 

szkolnego, który kilka razy dziennie pokonuje ten odcinek drogi. W związku z powyższym 

bardzo o przychylne rozpatrzenie wniosku i wprowadzenie tej inwestycji w budżet powiatu na 

2022 rok. Proszę również Pana Wójta Gminy Mały Płock o zadeklarowanie udziału w 

kosztach w budowie tej drogi. Panie Starosto my nie odpuścimy tej drogi, ponieważ bardzo 

długo już na nią czekamy, zbyt długo, jest ona nam niezmiernie potrzebna. Składam na Pana 

ręce pismo od mieszkańców reprezentowanych przez sołtysów poszczególnych miejscowości 

i przeze mnie. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – dziękujemy, myślę, że jest szansa 

na to bo wiadomo Pan Starosta ma zajęcia swoje inne, proszę bardzo Panie Starosto o kilka 

słów do nas ogólnie i może szczególnie w sprawie tej drogi . 

Pan Tadeusz Klama – Starosta Powiatu Kolneńskiego – Panie Wójcie, szanowni państwo  

powiem po pierwsze, że jestem pod dużym wrażeniem tego co robicie na gminie, macie 

naprawdę bardzo ambitny, duży budżet, jestem naprawdę mile zaskoczony bo roboty macie 

bardzo dużo i szkoła zrobiona i infrastruktura drogowa i techniczna i oświatowa, naprawdę 

bardzo, bardzo dużo tej roboty u nas idzie jak na Gminę Mały Płock. Powiem tak 

przyjechałem do państwa, żeby się z wami podzielić tym co robimy na terenie powiatu w tej 

chwili co się dzieje, powiem kilka słów  konkretnie o Gminie Mały Płock . I skoro zostałem 

wywołany do „tablicy „ odnośnie drogi o powiem,  Pani Radna wczoraj wasz wniosek został 

zawieziony w ramach funduszu budowy dróg. Złożyliśmy cztery drogi  miejmy tylko 



9 

 

nadzieję, że ta droga na drugi rok o tej porze będzie robiona. Ja chcę powiedzieć w imieniu 

swoim, kolegi Radnego, że  dołożymy wszelkich starań, żeby ta droga znalazła się na liście 

tych zadań do wykonania, bo teraz jest na rezerwowej bardzo daleko. Druga sprawa 

dokumentację przerabialiśmy jest pełne 6 metrów, więc myślę proszę państwa, że wszystko 

pójdzie po waszej myśli i tą drogę na drugi rok zrobimy. To odnośnie tej drogi aby ten temat 

zamknąć, ja specjalnie przyjechałem, aby państwa uprzedzić i o tym państwu powiedzieć. 

Jeśli chodzi o inwestycję tutaj na tej gminie ja powiem tak w tym roku nie dostaliśmy 

żadnego dofinansowania, w ramach swoich środków, własnych środków które mamy  

zrobimy dwa odcinki dróg konkretnie z Małego Płocka do Popek kilometr tak nam zostało i 

robimy tutaj wyjazd konkretnie z Włodek do granicy z Łomżą czyli to co możemy robimy na 

dzień dzisiejszy. Robimy proszę państwa dokumentację całą w tej chwili od Kątów aż do 

drogi krajowej to jest prawie 7 km dróg konkretnej przebudowy i właśnie takiej dokumentacji 

brakuje, bo był kolega u mnie teraz przed chwilą i powiedział, że może byśmy drogę szerszą 

zrobili, ale najpierw trzeba robić dokumentację, bez tego nie można drogi poszerzyć .                

Mamy dzisiaj konkretne przepisy i drogę trzeba mieć w pełnej dokumentacji, ta droga  o 

której mówię która idzie z Kątów do Małego Płocka to trwa dwa lata i przynajmniej jeszcze z 

pół roku będzie to wszystko trwało, teraz dojdą podziały, wykup gruntu, będą przebudowane 

wszystkie obiekty, mosty, przepusty, wszystko kompleksowo i też na drugi rok będziemy 

składać tą drogę nie wiem czy całą, bo to będzie bardzo dużo pieniędzy, to będzie ponad 30 

milionów złotych, ale to wtedy ja przyjadę do was i zapytam ile wy na tą drogę dołożycie do 

Powiatu i ustalimy wspólny zakres może jakiś mniejszy odcinek i będziemy tą drogę robić, 

czyli na to jesteśmy przygotowani. Co więcej będziemy kontynuować chodnik tutaj u was w 

Małym Płocku, na to z funduszu sołeckiego przeznaczyliście 10 000 zł, no my w tym roku 

dołożymy trochę więcej żeby pociągnąć i postarać się żeby na drugi rok ten chodnik u 

państwa skończyć. Chcę powiedzieć, że chyba żeście zauważyli naprawdę dużą poprawę na 

naszych drogach w tej chwili w Powiatowym Zarządzie Dróg kupiliśmy jeszcze jeden sprzęt 

za ponad milion złotych koparkę Volvo czterokołową, w ostatnim roku na terenie waszej 

gminy zrobiliśmy dużo, zwróćcie uwagę zakrzaczenia, pobocza, rowy, to wszystko się robi , 

tego robi się bardzo dużo. Tutaj naprawdę usprzętowiamy  PZD, dziękuję tak samo koledze 

Radnemu bo czuwa nad tym wszystkim. Wzmacniamy to wszystko, dobudowujemy i  

naprawdę roboty robimy bardzo dużo , a ja wiem, że to jest mało w stosunku do potrzeb, bo 

drogi trzeba by poszerzyć itd.., ale mówię wam w stosunku do środków, które mamy i potrzeb 

to naprawdę robimy teraz bardzo, bardzo dużo, po prostu się staramy. To tyle odnośnie dróg 

państwu powiem. Teraz jeszcze tak: na drugi rok jeszcze się zastanowimy, ewentualnie jaki 

jeszcze zrobić projekt jeden, bo staram się co roku robić ze dwa projekty na gminie, żeby 
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ewentualnie później jeszcze skorzystać i coś można było zrobić, będę w kontakcie  tutaj z 

Panem Wójtem, czy to będzie Józefowo tak rozmawialiśmy, wstępnie rozmawialiśmy,  że być 

może Józefowo tak z Wójtem rozmawialiśmy  czy inna droga, czy dwie, to trzeba to zrobić, 

po prostu dokumentacje lepiej mieć dwie czy trzy i nie skorzystać niż jej nie mieć zważywszy 

na fakt, że jak wam mówiłem,  że te dokumentacje przynajmniej dwa lata trzeba robić  żeby 

uzyskać pozwolenie na budowę, takie są dzisiaj czasy, to są drogie rzeczy i bardzo 

rozwleczone w czasie. Powiem państwu jeszcze odnośnie szpitala, dostaliśmy prawie                   

13 milionów złotych, na dzień dzisiejszy zrobimy izbę przyjęć takąż z prawdziwego zdarzenia 

z podjazdem ze wszystkim i być może otworzymy SOR w mieście Kolno. Dodatkowo będzie 

wyremontowany oddział wewnętrzy z pełnym wyposażeniem w każdym pokoju łazienki  i 

robimy drodzy państwo jeszcze oddział psychiatryczny może nie chcemy zwiększać ilości 

tych pacjentów, ale chcemy zdecydowanie poprawić jakość  leczenia i komfort osób 

przebywających na tym oddziale, czyli oddział psychiatryczny też dobudujemy, cały budynek 

wyremontujemy. Nie wiem czy w tej chwili państwo tam byliście ale i parkingi zrobiliśmy, 

jest tam porządek. Tutaj możecie narzekać i ja narzekam np. na kadrę lekarzy czy obsługę, ale 

mówię wam to akurat od nas nie zależy, naszą rolą jest wybudować, wyremontować, „dać 

narzędzia”, natomiast na lekarzy my wpływu nie mamy jest ich po prostu mało, i po prostu 

jest co jest, średnia wieku lekarza to jest ponad 50 lat, pielęgniarki 54 lata, personel się 

starzeje, młodych nie ma, no i nie wiem jak to będzie, ale to już jest sprawa rządu, nie 

powiatu, jak podkreślam my mamy wyremontować i zrobić. W ramach Polskiego Ładu  

odnośnie służby zdrowia złożyliśmy wniosek, bo chcemy w Kolnie wyremontować dokładnie 

przychodnie, która jest na Milewskiego, nie wiem czy państwo korzystacie, tam chce zrobić 

pełną modernizację, windę i myślę, że to jest złożone z Ładu i myślę że nam to przejdzie. 

Dodatkowo  przy szpitalu chcemy mieć jeszcze swoje lądowisko na miejscu, też taki wniosek 

został złożony, więc chcemy żeby już nie jeździć gdziekolwiek, tylko mieć to wszystko na 

miejscu, myślę że tu miasto nam przekaże teren, my już wstępne uzgodnienia i w tym 

kierunku będziemy drodzy państwo szli. Powiem jeszcze o szczepieniach tutaj, bo wczoraj 

Minister Zdrowia sugierował, że być może wprowadzą czerwone strefy, nasz Powiat się 

kwalifikuje pod taką strefę bo mamy w tej chwili 29 % zaszczepionych. Ja powiem państwu 

osobiście, że jestem zwolennikiem szczepień, jestem zaszczepioną osobą, tak samo jak moja 

rodzina i tez nikomu nie nakażę, mówię poprzez swoją postawę, mogę podkreślić, że warto 

się szczepić i te szczepienia trzeba zrobić. U was jest w tej chwili na Małym Płocku 30,6 % 

zaszczepionej populacji. Ja mówię o tym państwu, bo niektórzy są przeciwnikami, ale moim 

obowiązkiem jest o tym państwu przypomnieć, a czy skorzystacie czy nie to już jest państwa 

sprawa. To tak w skrócie to co miałem państwu do powiedzenia przekazałem, powiem jeszcze 
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że z Panem Wójtem jesteśmy cały czas w dobrych relacjach i z kolegą Radnym jeśli będą 

jakieś wnioski to przekazujecie bezpośrednio do nich tutaj czy do Zarządu Dróg zapraszam i 

myślę, że jesteśmy od tego żeby te problemy tutaj rozwiązywać i na pewno dogadamy się w 

każdej sprawie, dziękuję bardzo.  

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – tutaj drodzy państwo trzeba jeszcze dodać, dlaczego te 

drogi są takie kosztowne, bo doszedł kanał technologiczny, które muszą być i te kanały 

technologiczne na taką drogę załóżmy jak Kąty Mściwuje i Mały Płock to ja nie wiem czy 

Minister nawet odstąpi od tego, żeby ich nie robić. Może to jest i dobra rzecz bo wtenczas jest 

miejsce gotowe, do położenia przewodów, kabli itd., nie kopie się wtedy, bo najpierw się 

ułoży chodnik, później się go rozkopuje itd., także  dziękujemy Panie Starosto  za to co Pan 

tutaj robi. Myślę, że od wszystkich tutaj naszych sołtysów i radnych i naszych pracowników, 

że współpraca się ze Starostą układa się dobrze, sami  wiecie co może to robi, tak samo i ja 

wszystkich dróg nie zrobimy, nie damy rady, ale stopniowo po kolei to co kiedyś Rada 

ułożyła ja realizuję. I to co Tadziu powiedział trzeba mieć dokumentację   zawsze do przodu. 

Pamiętacie na te drogi, które teraz złożyliśmy była dokumentacja zrobiona i już mieliśmy co 

złożyć i złożyliśmy, mieliśmy siedem czy 8 dokumentów na drogę i teraz dalej jeszcze 

będziemy rozwijać i dalej będziemy tą dokumentacje robić, bo ona będzie nam potrzebna. 

Dziękujemy. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – dziękujemy Panu Staroście . 

 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2021.   

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  szanowni państwo sporo zmian w budżecie 

gminy. Mianowicie zwiększa się plan dochodów o kwotę 118 383 zł, zmniejsza się plan 

dochodów  o 25 553 zł oraz przenosi się plan w wysokości 464 zł. Jeśli chodzi o plan 

wydatków  to również zwiększa się o te same kwoty oraz przenosi się plan wydatków w 

kwocie 112 000 zł. Dokonuje się zmian w planie wydatków inwestycyjnych. Jeśli chodzi o 

zmiany w załączniku Nr 1  czyli plan dochodów to zwiększ się plan w rozdziale 75412 § 2710 

o kwotę 15.000,00zł zgodnie z zawartą umową z Województwem podlaskim na udzielenie 

pomocy finansowej z przeznaczeniem na zakup sprzętu ratowniczo-gaśniczego i 

umundurowania dla OSP . Zwiększa się plan w rozdziale 75801 § 2920 o kwotę 74.272,00zł z 

tytułu otrzymania subwencji oświatowej na dofinansowanie wyposażenia w pomoce 

dydaktyczne, z przeznaczeniem dla Szkoły Podstawowej w Kątach. Zmniejsza się plan 
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dochodów w rozdziale 90026 o kwotę 12.176,00zł w związku z zrealizowanym programem 

„Usuwanie folii rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej”. 

Zmniejsza się plan w rozdziale 92109 o kwotę 6.170,00zł w związku ze złożeniem wniosku o 

przyznanie pomocy finansowej z budżetu Województwa Podlaskiego na realizacje projektu                  

„ Wyposażenie Świetlicy Wiejskiej w Kątach” i nie otrzymaniem powyższego 

dofinansowania. Zmniejsza się plan w rozdziale 80101 § 6257 o kwotę 2.900,00zł w związku 

realizowanym projektem „Termomodernizacja budynków w gminie Mały Płock”. Zmniejsza 

się plan dochodów w rozdziale 92109 o kwotę 4.307,00zł w związku z realizowanym 

projektem „Rewitalizacja przestrzeni publicznej w Korzenistem”. Zwiększa się plan w 

rozdziale 85195 o kwotę 10.464,00zł, zgodnie z otrzymanymi środkami z Funduszu COVID-

19 z przeznaczeniem na dowóz osób niepełnosprawnych na szczepienia oraz na promocję 

szczepień. Zwiększa się plan w rozdziale 85295 o kwotę 6.255,00zł, zgodnie z otrzymanymi 

środkami z Funduszu COVID-19 z przeznaczeniem na Program Wspieraj Seniora. Ponadto 

zwiększa się plan w rozdziale 90095 o kwotę 12.856,00zł o plan otrzymania dotacji z 

Wojewódzkiego Funduszu ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku na 

dofinansowanie zadania ”Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Mały 

Płock”. To tyle jeśli chodzi o plan dochodów. Po stronie wydatków zmiany wyglądają 

następująco: przenosi się plan z rozdziału 01010 w kwocie 27.000,00zł, z inwestycji „Projekt 

przebudowy, rozbudowy i budowy Stacji Uzdatniania Wody wraz z niezbędną infrastrukturą 

w miejscowości Rogienice Wielkie” i tu przenosi się kwotę do rozdziału 70005 10.000,00zł, 

celem pokrycia kosztów utrzymania i gospodarowania nieruchomości gminnych i gruntów, do 

rozdziału 71035 kwotę 500,00zł na utrzymanie cmentarzy gminnych, do rozdziału 75023  

kwotę 11.000,00zł, na wyremontowanie chodnika przy Urzędzie Gminy, oraz do rozdziału 

80101 kwotę 5.500,00zł na Inwestora Zastępczego inwestycji „ Termomodernizacja 

budynków w gminie Mały Płock”. Ponadto w rozdziale tym przenosi się plan ze względu na 

źródła finansowania inwestycji jak również zwiększa w paragrafie 4240 zakup środków 

dydaktycznych i książek w wysokości 74.272,00zł z tytułu zwiększenia subwencji 

oświatowej. Ponadto przenosi się plan w rozdziale 75702 odsetki od kredytów w wysokości 

30 431 zł do rozdziału 75412 Ochotnicze Straże Pożarne na remont samochodu strażackiego 

kwotę 20 000 zł i do rozdziału 90004 na wydatki niekwalifikowalne związane z inwestycją  

„Rewitalizacja przestrzeni publicznej poprzez budowę parku kieszonkowego w Małym 

Płocku „ kwotę 10 431 zł, pozostałą kwotę przenosi się z rozdziału 92109 z inwestycji 

„Rewitalizacja przestrzeni publicznej w Korzenistem” zgodnie z otrzymaną ofertą na 

wykonanie robót. Zwiększa się plan w rozdziale 75412 na zakup sprzętu ratowniczo- 

gaśniczego i umundurowania dla OSP zgodnie z otrzymaną dotacją. Zwiększa się plan 

wydatków rozdziale 85195 o kwotę 10 000 zł na dowóz osób niepełnosprawnych na 

szczepienia oraz na promocję szczepień z Funduszu COVID-19. Zwiększa się plan w 

rozdziale 85295 o kwotę 6 255 zł na „Program Wspieraj Seniora” również z otrzymaną 

dotacją z Funduszu COVID -19 . Ponadto zwiększa się plan w rozdziale 90095 o kwotę 

12 856 zł o plan otrzymania dotacji z WFOŚiGW w Białymstoku na zadanie „Usuwanie 

wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Mały Płock „ Jeśli chodzi o załącznik 

inwestycyjny to zmniejsza się plan wydatków niekwalifikowalnych w inwestycji „Projekt 

przebudowy, rozbudowy i budowy Stacji Uzdatniania Wody wraz z niezbędną infrastrukturą  

w miejscowości Rogienice Wielkie „ o kwotę 27 000 zł. Zwiększa się plan wydatków 

inwestycji „ Termomodernizacja budynków w gminie Mały Płock” oraz przenosi się plan 

zgodnie ze źródłami finansowania. Zwieksza się plan wydatków niekwalifikowalnych 
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inwestycji „Rewitalizacja przestrzeni publicznej poprzez budowę parku kieszonkowego w 

Małym Płocku „ o kwotę 40 000 zł. Zmniejsza się plan wydatków inwestycji  „ Rewitalizacja 

przestrzeni publicznej w Korzenistem” o kwotę 31 705 zł zgodnie z otrzymaną ofertą 

wykonania robót. Dziękuję. 

 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2021. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2021. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na                           

rok 2021.- została podjęta. 

Uchwała nr XXXVI/172/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Mały Płock 

w roku szkolnym 2021/2022. 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był przez nie analizowany. 

Pani Beata Muniak– Sekretarz Gminy – szanowni państwo obowiązek podjęcia takiej 

uchwały wynika z art. 39 a ust. 3 ustawy Prawo Oświatowe , który mówi o ty, że średnią cenę  

jednostki paliwa w gminie określa na każdy rok szkolny Rada Gminy drodze uchwały 

uwzględniając ceny jednostki paliwa na terenie Gminy. Mamy takie ceny jednostki paliwa z 

dwóch funkcjonujących na terenie naszej gminy stacji paliw. Konieczność podjęcia tej 

uchwały wynika z tego, że Wójt na podstawie zawartej umowy z rodzicami, którzy dowożą 

swoje dzieci do naszych szkół zwraca im koszty przewozu uczniów na podstawie tej średniej 

ceny paliwa. Dziękuję.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Mały Płock w roku szkolnym 2021/2022. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Mały Płock w roku szkolnym 2021/2022. – stanowi załącznik 

do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Mały Płock w roku szkolnym 2021/2022.- została podjęta. 

Uchwała nr XXXVI/173/21 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  w Gminie 

Mały Płock w roku szkolnym 2021/2022. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody                                          

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Projekt Uchwały omówiła Pani Wiesława Pasławska – Kierownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Małym Płocku. Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo 

omówiony na Komisjach Rady i był przez nie analizowany. Pani Wiesława Pasławska – 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Małym Płocku -  szanowni państwo ze 

względu na to, że opracowany regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków został 

zaopiniowany negatywnie przez Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie, postanowiłam 

opracować na nowo ten regulamin. Co prawda można było tylko poprawić zapisy w rozdziale 

II paragraf 5  co uczyniłam, jednak przeglądając uchwalone regulaminy z innych gmin na 

stronie Urzędu Województwa Podlaskiego, które zostały unieważnione przez Wojewodę , bo 

były za szczegółowe nasz też taki był, opracowałam nowy bardziej ogólny starając się 

zawrzeć w nim wszystkie uwagi. Dlatego  przedstawiłam go dzisiaj państwu do ponownego 

uchwalenia i przekazania Państwowemu Gospodarstwu Wodnemu Wody Polskie. Dziękuję.  

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu . 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock 
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w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. – stanowi załącznik 

do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie  przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

.- została podjęta. 

Uchwała nr XXXVI/174/21 w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie opisowe z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Mały Płock za rok 2020. 

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Marzena Góralczyk – Kierownik Biblioteki Publicznej 

Gminy Mały Płock – szanowni państwo na terenie gminy Mały Płock działają 4 placówki 

biblioteczne, w tym jedna połączona z biblioteką szkolną są to : Biblioteka Publiczna Gminy 

Mały Płock, Filia Biblioteczna w Chludniach, Filia Biblioteczna w Rogienicach Wielkich, 

Biblioteka Publiczno – Szkolna w Kątach. Biblioteka Publiczno – Szkolna w Kątach 

funkcjonuje na zasadzie połączenia z biblioteką szkolną a obsługę czytelniczą i informacyjną 

powierzono nauczycielowi. Biblioteka obecnie otwarta jest dwie godziny w tygodniu dla 

mieszkańców. Pozostałe biblioteki prowadzące działalność oświatową, kulturalną                             

i informacyjną na terenie Gminy Mały Płock są placówkami samodzielnymi i funkcjonują na 

zasadach instytucji kultury. Posiadają wpis do Rejestru Instytucji Kultury. Wszystkie 

biblioteki na terenie Gminy Mały Płock wynajmują pomieszczenia z Urzędu Gminy  to bądź 

w szkołach na podstawie umowy użyczenia lokalu. Podstawowymi zadaniami  jest 

gromadzenie, opracowywanie, przechowywanie i przechowywanie materiałów 

bibliotecznych, zakup nowości wydawniczych z uwzględnieniem poszczególnych grup 

czytelniczych, udostępnianie zbiorów bibliotecznych , popularyzacja książki i czytelnictwa. 

Przygotowanie i rozliczenie wniosku o udzielenie dofinansowania na zakup nowości 

wydawniczych ze środków finansowych Biblioteki Narodowej, gromadzenie i 

przechowywanie dokumentacji związanej z działalnością biblioteki, dbałość o stan lokalu i 

estetyczny wygląd pomieszczeń biblioteki. Księgozbiór jest podstawowym czynnikiem 

warunkującym pracę w bibliotece, jest dostępny dla wszystkich również dla czytelnika 
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sezonowego. Przy wyborze określonych tytułów bierzemy pod uwagę sugestie naszych 

czytelników, zakupów najczęściej dokonujemy u hurtowników  np. mamy zaprzyjaźnioną 

hurtownię Książek „Bohun” z Ostrowi Mazowieckiej z uwagi na ich korzystną cenę, szeroką 

ofertę oraz wygodną formę dostawy książek do biblioteki. Podstawowym źródłem wpływu 

jest dotacja Organizatora, a od tej dotacji uzależniona jest dotacja Ministra Kultury                            

i Dziedzictwa Narodowego i Sportu. W 2020 roku Biblioteka ogólnie zakupiła łącznie                       

z własnych pieniędzy plus z dotacji ministerstwa 319 woluminów na sumę 8032, 84 zł.                 

W 2020 roku zarejestrowano  417 czytelników, wypożyczono ogółem 4238 woluminów, 

wycofano 693 ubytki, były to książki mocno zniszczone. Zbiory uzupełniają czasopisma                

z prenumeraty, w ubiegłym roku posiadaliśmy dwa tytuły oraz mieliśmy 24 tytuły czasopism. 

Na miejscu czytelnicy skorzystali ogółem z czasopism 1766 pozycji, na zewnątrz 

wypożyczyli ogółem 639 czasopism. Biblioteka Publiczna Gminy Mały Płock wraz z filiami 

posiada 10 komputerów, a w tym 6 udostępnione dla czytelników z bezpłatnym dostępem do 

Internetu, z którego korzystają mieszkańcy gminy, turyści i goście odwiedzający naszą 

Gminę. Obok działalności statutowej biblioteki, gromadzenie, opracowanie i udostępnianie 

księgozbioru, placówka prowadzi działalność kulturową. Biblioteka w zakresie popularyzacji 

książki prowadzi następujące formy pracy: wystawy nowych książek jako forma informacji o 

książkach, promowanie najnowszych publikacji; praca indywidualna z czytelnikiem; dyskusje 

nad nowo zakupioną literaturą, współpraca ze szkołami, wycieczki dzieci przedszkolnych, 

wypożyczanie uczniom lektur obowiązujących w szkole; współpraca w zakresie 

kształtowania prawidłowych postaw uczniów, zachowania ich w bibliotece poza czasem 

nauki szkolnej. Prowadzone są Koła plastyczne w Filii Bibliotecznej w Rogienicach 

Wielkich, poza tym pogadanki, „Noc bibliotek” w Rogienicach Wielkich i Chludniach.                 

Po raz czwarty w naszej Gminie wraz z Gminnym Ośrodkiem Kultury, Szkołą Podstawową w 

Małym Płocku oraz Kołem Gospodyń Wiejskich w Małym Płocku zorganizowaliśmy  

Narodowe Czytanie „Ballady” Juliusza Słowackiego, w którym wzięło udział 30 osób. W tym 

roku też zapraszam będzie czytana „Moralność Pani Dulskiej”. W związku z wystąpieniem 

pandemii Covid – 19 od marca 2020 roku od 4 maja oraz od listopada do końca grudnia to 

było około 60 dni biblioteki były zamknięte dla czytelników, pracownicy pracowali 

normalnie 8 godzin 5 dni w tygodniu. Placówki nie udostępniały zbiorów na miejscu i nie 

wypożyczały zbiorów na zewnątrz. Nie udostępniano też stanowisk komputerowych. 

Wypożyczenie odbywało się jedynie poprzez kontakt telefoniczny „ książki na telefon” i 

książki były donoszone wtedy pod wskazany adres z zachowaniem środków ostrożności.                

W 2018 roku odnotowano spadek o 800 wypożyczeń spowodowany pandemią Covid -19, to 

była obawa przed zarażeniem, zamknięciem bibliotek i zakazem poruszani się. Potrzeby i 
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zainteresowania czytelników korzystających z bibliotek nie zmieniły się. Kupując książki 

zawsze zwracamy uwagę na pozycje polecane i poszukiwane przez czytelników. Uzupełniane 

są ciągłości wydawanych sag  rodzinnych, literatura faktu nowości na rynku wydawniczym. 

Najlepszą formą kontaktu z czytelnikiem okazały się komunikatory: Messenger na Facebooku 

oraz kontakt telefoniczny. Biblioteka Publiczna Gminy Mały Płock składa serdeczne 

podziękowania za współpracę oraz chęć działania na rzecz promowania czytelnictwa 

samorządowi gminnemu oraz instytucjom współpracującym. Dziękuję. 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego sprawozdania. 

Przewodniczący stwierdził iż Sprawozdanie opisowe z działalności Biblioteki Publicznej 

Gminy Mały Płock za rok 2020.- zostało przyjęte. 

 

 

 

Ad.10 

Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku za rok 2020. 

 

Informację przedstawiła Pani Mariola Kowalska p.o. Kierownika Gminnego Ośrodka 

Kultury w Małym Płocku –  szanowni państwo Gminny Ośrodek Kultury jako instytucja 

kultury prowadził wielokierunkową działalność animacyjną, polegającą na inicjowaniu, 

pobudzaniu i wspieraniu aktywności kulturalnej grup społecznych i środowisk lokalnych 

realizował swoje zadania na podstawie Statutu. Upowszechnianiem kultury w gminie Mały 

Płock zajmuje się Gminny Ośrodek Kultury w Małym Płocku oraz Świetlice Wiejskie w 

Rogienicach Wielkich, Kątach, Cwalinach Dużych, Włodkach i Korzenistem.                        

Gminny Ośrodek Kultury w Małym Płocku posiada wielofunkcyjną  salę ze sceną, kuchnią i 

zapleczem kuchennym oraz pomieszczenia biurowe, sale do zajęć i spotkań.                                      

W wymienionych pomieszczeniach była prowadzona działalność statutowa GOK.                              

W placówkach w których zatrudnione były osoby  w ramach zajęć świetlicowych prowadzone 

były zajęcia: rozwijające umiejętności  manualne, wzbogacające posiadane wiadomości, 

zaspokajające ciekawość świata rozmowy i pogadanki z dziećmi, gry dydaktyczne i 

edukacyjne, zabawy tematyczne,; kształtujące umiejętności wykorzystania zdobytej wiedzy 

konkursy, rozwiązywanie krzyżówek, zagadek, gry dydaktyczne, quizy, rebusy rozwijające 

pamięć  i koncentrujące uwagę. Ponadto we wszystkich świetlicach odbywały się rożnego 

rodzaju szkoleni, zebrania, narady, spotkania wynikające z zaspokojenia potrzeb 

mieszkańców. Gminny Ośrodek Kultury jest koordynatorem działalności świetlic, wspiera 

instruktażowo i merytorycznie. W tym celu organizowano narady i spotkania o różnej 
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tematyce. Współpracowaliśmy z Sanktuarium w Małym Płocku, Szkołami, instytucjami 

kultury, Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej, OSP w Małym Płocku, organizacjami 

pozarządowymi, grupami formalnymi i nieformalnymi. Do kalendarza naszej działalności 

wpisały się imprezy, uroczystości, które odbyły się: Dzień Babci i Dziadka, Ferie Zimowe w 

Gminnym Ośrodku Kultury  i Świetlicy Wiejskiej w Rogienicach Wielkich, Bal karnawałowy 

dla dzieci, zajęcia z języka angielskiego dla dzieci, Akademia Malucha, Bal Karnawałowy dla 

dorosłych, Obchody 100 letniej Rocznicy Bitwy Warszawskiej; warsztaty rękodzielnicze; 

Narodowe czytanie „Balladyny „Juliusza Słowackiego; Dożynki gminno – parafialne w 

Małym Płocku; Zjazd grupy „ Domowy Kościół rejon Łomża Wschód” Krąg Rejonowy; 

Odsłonięcie Krzyża Świętego Zachariasza; różnego typu seanse filmowe. W każdy czwartek 

tygodnia w Gminnym Ośrodku Kultury działał Punkt nieodpłatnej pomocy prawnej, z którego 

mogły skorzystać osoby fizyczne, którym w okresie roku poprzedzającego zostało 

świadczenie z pomocy społecznej na podstawie ustawy o pomocy społecznej, osoby 

posiadające ważną Kartę Dużej Rodziny, emeryci i renciści. Ze względu na sytuację 

epidemiologiczną od miesiąca czerwca punkt został zawieszony, porady odbywały się jedynie 

telefonicznie. W każdy poniedziałek tygodnia był czynny punkt doradczy dla rolników, 

prowadzony przez doradcę WODR w Szepietowie. Od 15 marca do 15 maja działał punkt 

pomocy w wypełnianiu wniosków o dopłaty bezpośrednie dla rolników.  

Ze względu na sytuację epidemiologiczną w związku z wystąpieniem pandemii COVID -19  

w kraju byliśmy zmuszeni do ograniczenia działalności Gminnego Ośrodka Kultury w       

Małym Płocku. Część zajęć, spotkań oraz imprez zostało odwołanych. Źródła finansowania 

GOK-u w roku 2020: dotacja podmiotowa otrzymana z budżetu Gminy Mały Płock w 

wysokości 266. 455, 94 zł, środki własne za wynajem naczyń, krzeseł, sali 580 zł i dochód z 

tytułu terminowego wpłacania podatku od osób fizycznych 18 zł. W bieżącym roku odbywały 

się zajęcia: profilaktyka zdrowotna, Dzień kobiet spotkanie, wakacyjny wypoczynek dzieci i 

młodzieży, piknik integracyjny dla dzieci na rozpoczęcie wakacji, event dla dzieci promujący 

projekt „Cyfrowe GOK-i w podregionie łomżyńskim”, piknik religijno – patriotyczny, 

szkolenie „Dziennikarstwo online” oraz „Bezpieczeństwo w sieci” dla dzieci i młodzieży w 

wieku 10-17 lat. Odbędzie się: Narodowe czytanie, Dożynki Gminno – parafialne 12 

września; 11 Listopada – Święto Odzyskania Niepodległości, Spotkania Wigilijne; Warsztaty 

kulinarne pt. Inspiracje w ciągu roku. Dziękuje. 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszej informacji. 

Przewodniczący stwierdził iż Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Małym 

Płocku za rok 2020.- została przyjęta. 
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Ad. 11 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi udzielono bezpośrednio w punkcie 5. 

 

Ad. 12 

Wolne wnioski.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – w tym punkcie mam do 

odczytania kilka odpowiedzi na pisma wysłane do różnych instytucji i tak: dostaliśmy 

odpowiedź od Powiatowego Zarządu Dróg w Łomży na pismo w sprawie drogi Rogienice 

Wielkie – Waśki następującej treści:” Odpowiadając na wniosek z dnia 21.06.2021 r ( data 

wpływu 14.07.2021 r. ) w sprawie poprawy warunków na drodze powiatowej nr 1902 B 

relacji Rogienice Wielkie – Waśki informuję, że wyrównanie w/w odcinka drogi jest 

przeprowadzane okresowo, kolejne wyrównanie zaplanowane w harmonogramie robót 

utrzymaniowych przez Zarząd Dróg Powiatowych w Łomży jest przewidziane w miesiącu 

sierpniu, natomiast wycinka krzewów zaplanowana jest na okres jesienno – zimowy po 

ustaniu wegetacji roślin. Do tego momentu szczególnie newralgiczne miejsca zostaną 

sprawdzone podczas objazdu drogi i wyznaczone do doraźnych cięć prześwietlających pas 

drogowy.”, taką mamy odpowiedź na pismo. 

A teraz mamy wniosek mieszkańców miejscowości Waśki o następującej treści: „My niżej 

podpisani mieszkańcy miejscowości Waśki zwracamy się z wnioskiem o wykonanie 

nawierzchni asfaltowej na gruntowym odcinku drogi przebiegającej od drogi powiatowej nr 

1901 B do miejscowości Waśki, zlokalizowanej na działkach o numerach geodezyjnych: 58, 

60, 61 – obręb geodezyjny Waśki, 102 – obręb geodezyjny Popki i 209 – obręb geodezyjny 

Włodki. Wymieniony wyżej fragment drogi jest w fatalnym stanie i wymaga szybkiej 

interwencji. Dziury oraz koleiny, jakie na tym odcinku powstały  narażają poruszające się nim 

pojazdy na poważne uszkodzenia zawieszenia i podwozia. Ponadto nawet po niewielkich 

opadach deszczu na drodze pojawia się błoto, zaś w suchych okresach  potężny kurz, 

utrudniający życie okolicznym mieszkańcom. Szczególnie krytyczny stan nawierzchni 

pojawia się w okresach intensywnych opadów, w okresie zimowym  oraz podczas plac okresu 

intensywnych prac polowych, kiedy to są problemy ze sprowadzeniem samochodów służb 

medycznych, dostępem pojazdów odbierających mleko od rolników, a także wywozem 
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nieczystości stałych i płynnych. W związku z poważnym zwracamy się z uprzejmą prośbą o 

jak najszybsze ujęcie przedmiotowej  inwestycji w planach inwestycyjnych gminy Mały 

Płock. Jednocześnie deklarujemy, że przeznaczymy środki z funduszu sołeckiego na 

opracowanie dokumentacji projektowej.” I mamy podpisy sołtysów sołectwa: Waśki, Popki, 

Włodki i Chludnie. 

Mamy jeszcze odpowiedź z Zarządu Dróg Powiatowych w Łomży, odpowiedź przyszła                  

w  lipcu dotyczy remontu drogi powiatowej nr 1896 B: „odpowiadając na pismo z dnia 

14.06.2021 r. przekazane ze Starostwa Powiatowego w dniu 1.07.2021 r. w ww. sprawie 

Zarząd Dróg Powiatowych w Łomży informuje, iż uznaje za zasadne przeprowadzenie 

inwestycji na przedmiotowej drodze. Jednocześnie nadmieniamy, że wobec konieczności 

dostosowania drogi powiatowej do warunków technicznych jakim  powinny odpowiadać 

drogi publiczne i ich usytuowanie, najprawdopodobniej niezbędne będzie zaplanowanie 

przebudowy i rozbudowy zamiast proponowanego remontu. Wymagałoby to opracowania 

kompletnej dokumentacji projektowej i uzyskania decyzji ZRID, a także zabezpieczenia 

znacznych funduszy, których obecnie brak w planach budżetowych Powiatu. Nadmieniamy 

jednocześnie, że w przypadku wygospodarowania dodatkowych środków finansowych w 

przyszłości, Zarząd Powiatu  podejmie stosowne działania zmierzające do realizacji ww. 

inwestycji. Wobec powyższego Zarząd Dróg Powiatowych w Łomży na chwilę obecną 

uwzględni  w planach bieżącego utrzymania roboty na przedmiotowym odcinku drogi”. 

Chodziło o drogę z Rudy Skrody do Piasutna Żelaznego. 

Mamy również odpowiedź z Gminy Zbójna na pismo  w sprawie remontu drogi o 

następującej treści:” Uprzejmie informuję, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Zbójna w dniu 9 lipca 2021 r. rozpatrzyła złożony przez Państwa wniosek dotyczący 

remontu drogi gminnej Gminy Zbójna działki nr 169, 351, 168, 907. Po dokładnej analizie 

wniosku Komisja podjęła decyzję o odrzuceniu wniosku w całości ze względu na brak 

środków finansowych w budżecie Gminy Zbójna na rok 2021. „ – jest taka odpowiedź, 

ewentualnie można pisać, żeby uwzględnili to w budżecie przyszłorocznym. 

Pan Jarosław Gałązka –Przewodniczący Rady Gminy – udzielimy teraz głosu Panu 

Radnemu Powiatowemu Rolandowi Długozima. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – szanowni państwo o drodze 

powiatowej  relacji Kołaki Strumienie – Rogienice Wielkie  mówiło się od dwudziestu lat, od 

pierwszej Kadencji Rady Powiatu Kolneńskiego o tej drodze była mowa, o tej drodze się 

mówiło, a Powiat wykonywał najczęściej drogi o których się nie mówi. 
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Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący rady Gminy – powiem tylko dwa słowa, byłem 

radnym w powiecie w pierwszej kadencji i potwierdzam słowa Pana Radnego, który też był 

radnym wtedy, to była jedna z dróg, która miała być zrobiona, minęło ponad 20 lat i może 

będzie zrobiona. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – w obecnej kadencji sprawy 

zaszły najdalej, gdyby nie opatrzność jednego z Radnych Powiatowych pewnie ta droga 

byłaby już zrobiona. Powiat wykonał dokumentację projektową na  drogę o szerokości 3,5 

metra co w obecnych realiach nie ma sensu. Nie ma sensu budować dróg 3,5 metrowych na 

terenach wiejskich , gdzie jeździ ciężki sprzęt rolniczy, mleczarki wożą po 30 ton mleka.                

Po naszych próbach zmiany projektu Wójt Gminy razem z radnymi Gminy Mały Płock 

przekazali pieniądze, powiat wykonał nowy projekt, ale już na zasadach określonych przez 

Ministerstwo Infrastruktury nie mógł zrobić drogi 4,5 metrowej ani 5 metrowej, musiał zrobić 

drogę 6 metrową  w związku z tym  poszły w górę koszty wykonania tej drogi. Droga według 

kosztorysu opiewała na początku  na kwotę 5 800 z groszami tysięcy złotych odcinek 2 km 

100 m, po odstąpieniu od kanału technologicznego milion złotych droga obtaniała. To że ta 

droga jest złożona do kolejnego projektu to nie znaczy, że ta droga będzie wykonana.                  

Bo do projektu składa się zawsze więcej dróg, a te co mają pieniądze dają pieniądze na te 

drogi na które uważają, ja jestem zdania, że aby ta droga była wykonana w tej kadencji to 

ostatnia szansa i największa szansa to musimy za tą drogą lobbować, bez lobbingu nic nie 

uczynimy. Wszystkie drogi powiatowe i nie tylko i wasze gminne budowane w latach 80 – 

tych dobre były na lata 80 – te, gdzie jeździły jeszcze furmanki, traktory t -25 radzieckie i 30 

– stki i rozrzutniki jednoosiowe. W tej chwili te drogi nie mają racji bytu, najwęższa droga 

powinna mieć co najmniej 4,5 metra, albo 5 czy 6, każde wymijanie na drodze 3,5metrowej to 

jest zarywanie nawierzchni i ruina tej drogi, uważam że na terenie Gminy Mały Płock jest 

kupa jeszcze do modernizacji, do budowy, do remontu dróg powiatowych i gminnych. 

Wszystkie drogi powiatowe Józefowo, Chludnie, Włodki, Katy, Kołaki, Mały Płock są w tej 

chwili nadatne do remontu, już po nich trudno jeździć, zwłaszcza wiosną lub zimą gdy nie ma 

śniegu a pada deszcz i jest mróz, to tyle w tym temacie. Na sesji czerwcowej państwo Radni 

zgłosili pięć wniosków przypomnę jakie to były wnioski: 1 ) wyegzekwować od firmy 

budującej gazociąg naprawienie uszkodzeń drogi na przejściu gazociągu w miejscowości 

Ruda Skroda, 2) wykosić trawę i zielsko na skrzyżowaniu  w miejscowości Mściwuje – słaba 

widoczność, 3)zebrać pobocza na drodze Mały Płock – Wygrane – Rakowo Stare, wykosić 

trawę, 4) zebrać pobocze na drodze Mały Płock Józefowo , 5) odkrzaczyć na drodze 

Rogienice Wielkie Waśki. W międzyczasie dostałem kilka telefonów między innymi od Pani 

Radnej z Kołak w sprawie szybkiej naprawy drogi na Rogienice. Wszystkie te wnioski na 
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piśmie podpisane przeze mnie i przez Radka zostały dostarczone do Dyrektora PZD w Kolnie 

Grzegorza Kulągowskiego, obiecywał, że to wszystko wykona i mam nadzieję, że wykona. 

Spytam jak temat wygląda w temacie tych wniosków. Czy wszystko zostało zrealizowane o 

co żeście prosili? 

Pan Paweł Stefańczuk – Sołtys wsi Mały Płock – pobocza na Mały Płock Józefowo nie 

zostały nawet ruszone. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – ale czy te pilne sprawy zostały 

wykonane? 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy Mały Płock – ja zauważyłem u 

siebie, że zostały ładnie usunięte krzaki na drodze Rogienice Waśki i dosyć dobrze na drodze 

z Rogienic ten odcinek trochę gorzej  ale jest okej, jest dużo poprawy. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – jest zapewnienie Dyrektora, że 

wszystkie te wnioski zostaną wykonane tylko nie w ciągu jednego tygodnia. W powiecie jest 

312 km dróg powiatowych i tak mówi, że najwięcej robi na gminie Mały Płock, z tego co 

powiedział a jak mówi to trzeba uwierzyć. 

Pan Paweł Stefańczuk – sołtys wsi Mały Płock – u nas przepust zaczęli rok temu, rok temu 

jeden przepust zrobili na Witosa i na następne cztery czekamy, obiecane jest co miesiąc, co 

miesiąc. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – był Starosta trzeba było jemu 

powiedzieć, on jest bezpośrednim przełożonym Dyrektora, ja jestem tylko radnym mogę 

wnioskować, interpeluje.. 

Pan Paweł Stefańczuk – sołtys wsi Mały Płock – jeśli chodzi o pobocza na Witosa                         

to ludziom po deszczach wlewa się woda na posesję takie są te pobocza, że ta woda płynie 

przez podwórko, pod nogi ludziom. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – już zapisuję, proszę bardzo 

zgłaszajcie jeśli macie jakieś wnioski, bo w poniedziałek mam sesję powiatową więc będzie 

okazja ponowić wnioski. Proponuje złożenie wniosków już po sesji tak na spokojnie, żeby nie 

przedłużać. Dziękuję bardzo.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy Mały Płock – dziękuję bardzo. 

Może teraz Pani Radna. 

Pani Bogumiła Steczkowska – Radna Gminy – szanowni państwo coś na wesoło, pobawmy 

się w sobotę u nas, Koło Gospodyń Wiejskich w Józefowie serdecznie zaprasza na Festyn 

zakończenie wakacji, bardzo serdecznie was wszystkich zapraszamy, wstęp wolny, od 
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godziny 14 do godziny 19 na boisku wiejskim w Józefowie, 28 sierpnia, będzie można się 

zaszczepić, pojeść, pobawimy się razem, porozmawiamy, serdecznie zapraszamy. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy Mały Płock – dziękujemy, proszę 

bardzo Panie Wójcie. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – proszę państwa Pani Dyrektor wspomniała o 

Dożynkach Gminnych 12 września, także zapraszamy do GOK -u będzie zespół na górze, 

wspólnie się trochę pobawimy, 3 października mamy  50 – lecie pożycia małżeńskiego i teraz 

ze 50 – lecie będzie w Gminnym Ośrodku Kultury w Małym Płocku o godzinie 13. 

Przystanek, który Sołtys z Krukówki zgłaszał pismo zostało wysłane, minęło pół roku nie 

mamy żadnej odpowiedzi dzisiaj mieli do godziny 11 mi znać i nie mamy informacji, my 

postaramy się z  Panią Anetką odszukać i jeszcze raz wysłać, żeby podjęli decyzję, także 

Panie Sołtysie proszę poczekać, ale to też nie nasza wina, pismo zostało zaraz wysłanie jak do 

nas się o to zwróciłeś. Na wniosek Pana Radnego z Kątów Żelaznego myślę, że nie tylko i        

z Włodek Chludnii, Popek napisaliśmy pismo do PKS Nova o uruchomienie kursów 

autobusowych  Mały Płock - Popki - Włodki – Chludnie do Łomży o godzinie 7 rano i o 15 

powrót i tak samo Kolno – Kąty – Nowogród- Łomża godzina 7 :00 i o 15 powrót, nie wiem 

jaka będzie decyzja. 

Pan Marek Sendrowski – Radny Gminy – ja przerwę byłem właśnie u tego Pana 

Kierownika i tak się składa, że on ma korzenie z Chludni jego ojciec stąd pochodzi, poprzedni 

Kierownik też był w porządku gościu, my na podstawie deklaracji żeśmy utworzyli kurs ile 

osób załóżmy było, teraz tłumaczą się tym, że nie mają kierowców, jeżeli znajdę kierowcę 

uruchomią kurs. 

Pan Józef Dymreski – Wójt Gminy – pismo poszło zobaczymy co oni nam odpowiedzą. 

 

Ad. 13 

Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Aneta Jastrzębska                                                                                      Jarosław Gałązka 


